
PRODUCT NO. 051-4805-0

IMPORTANT: Please read this manual carefully
before beginning assembly of this product.
Keep this manual for future reference.

OPERATING INSTRUCTIONS

TOLL FREE: 1-888-670-6684

GETTING STARTED
Please do not throw away any packing material until all parts are verified as present.

FLOCKED PRE-LIT TREE SET

• 5' (152.4 cm) Tree: - 2 tree sections (A-1 Top with battery box, A-2 Bottom with battery box)
- 1 tree base D

- 1 tree pole B-2

• 4' (121.9 cm) Tree: - 1 tree section with battery box B-1

- 1 tree base E

• 3' (91.4 cm) Tree: - 1 tree section with battery box C-1

- 1 tree pole C-2

- 1 tree base E

FLOCKED PRE-LIT TREE SET 1

IMPORTANT
• For indoor and covered outdoor use.
• Please install new battery before use.

• This is a Christmas decoration. This is not a toy. Keep out of the hands of small children.
• This seasonal use product is not intended for permanent installation or use.
• The tree and the pot are separate. When relocating the potted tree, please ensure gently holding the potted tree from the bottom.

PARTS LIST

IMPORTANT INFORMATION

• Do not place in uncovered area where there is prolonged exposure to sunlight or where rain/snow accumulates.



2FLOCKED PRE-LIT TREE SET

WARNING: This is not a toy and is not intended for use by children.

Step 1: Carefully take the product out of the box. You will find the battery box.

directions as shown in Fig. 1. Then close the cover of battery box.
Step 2: Carefully open the cover of the battery box. Place three new AA batteries (not included) into the holders according to the “+” and “-”

Step 3: Press the button on the battery box to choose light functions.
There are three choices: 1, 2, 3 for the button as shown in Fig. 2.

2. Lights on.

1. Timer Function. The lights will automatically be on for 6 hours and then off for 18 hours. This cycle will occur every day unless
setting is changed to "On" or "Off" position.

3. Lights off.

Fig. 1 Fig. 2

(A) Do not mix old and new batteries.
(B) Do not mix alkaline, standard (carbon-zinc), or rechargeable (nickel-cadmium) batteries.
(C) Do not dispose of the battery in fire as the battery may leak and explode.
(D) Do not ingest battery.
(E) Use type AA batteries.
(F) Always purchase the correct size and grade of battery most suitable for the intended use.
(G) Replace all batteries of a set at the same time.
(H) Clean the battery contacts and also those of the device prior to battery installation.
(I)  Ensure the batteries are installed correctly with regard to polarity (+ and -).
(J) Remove used batteries promptly.
(K) Remove batteries from battery box when tree will not be used for an extended period of time.
(L) Batteries must be recycled or disposed of properly. Dispose of as per the requirements of your local municipality.
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Assemble 5' (152.4 cm) Tree: 1. Carefully insert bottom section (A-2) into tree base (D) (see Fig. 1).
2. Then, insert the top section (A-1) into the bottom section (A-2) (see Fig. 2).

D

A-2

A-1

E EFig. 1

Fig. 2

Fig. 3 Fig. 5

Fig. 4 Fig. 6

5' tree 4' tree 3' tree

Assemble 4' (121.9 cm) Tree: 1. Carefully insert the tree pole (B-2) into the tree base (E) (see Fig. 3).
2. Then, insert the tree section (B-1) into the tree pole (B-2) (see Fig. 4).

Assemble 3' (91.4 cm) Tree: 1. Carefully insert the tree pole (C-2) into the tree base (E) (see Fig. 5).
2. Then, insert the tree section (C-1) into the tree pole (C-2) (see Fig. 6).

B-1

B-2

C-1

C-2

INSTALLATION & OPERATION

BATTERY BOX OPERATION

WARRANTY

1-YEAR LIMITED WARRANTY

Distribution agrees to replace the defective product free of charge within the stated warranty period, when returned
by the original purchaser with proof of purchase. This product is not guaranteed against wear or breakage due to

This CANVAS product carries a one (1) year warranty against defects in workmanship and materials. TrileafTM

Made In China
Imported by Trileaf Distribution Trifeuil Toronto, Canada M4S 2B8.

misuse and/or abuse.

PRODUCT NO. 051-4805-0



N° D’ARTICLE : 051-4805-0

CONSIGNES D’UTILISATION

NUMÉRO SANS FRAIS : 1 888 670-6684
IMPORTANT : Veuillez lire ce guide d'utilisation
attentivement avant de commencer l'assemblage
de cet article. Conservez ce guide à titre de
référence.
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ENSEMBLE D’ARBRES FLOQUÉS ILLUMINÉS

ENSEMBLE D’ARBRES FLOQUÉS ILLUMINÉS

LISTE DES PIÈCES

POUR COMMENCER
Ne jetez pas le matériau d'emballage avant de vous assurer que toutes les pièces sont présentes.

• Arbre de 5 pi (152,4 cm) : - 2 sections d’arbre (A-1 Section supérieure avec compartiment à piles, A-2 Section

- 1 base d'arbre D

- 1 tige d'arbre B-2

• Arbre de 4 pi (121,9 cm) : - 1 section d'arbre avec compartiment à piles B-1

- 1 base d'arbre E

• Arbre de 3 pi (91,4 cm) : - 1 section d'arbre avec compartiment à piles C-1
- 1 tige d'arbre C-2

- 1 base d'arbre E

IMPORTANT
• Pour une utilisation à l'intérieur et à l'extérieur sous abri.
• Installez de nouvelles piles avant utilisation.

• Il s'agit d'une décoration de Noël. Ce n'est pas un jouet. Tenez cet article hors de la portée des jeunes enfants.
• Cet article à usage saisonnier n'est pas conçu pour une installation ou une utilisation permanente.
• L'arbre et le pot sont séparés. Lorsque vous déplacez l'arbre en pot, veuillez vous assurer de tenir doucement l'arbre en pot par le bas.

• Ne placez pas l'article dans un endroit non abrité où il y a un risque d'exposition prolongée au soleil ou d'accumulation de pluie/neige.

inférieure avec compartiment à piles)

RENSEIGNEMENTS IMPORTANTS



2ENSEMBLE D’ARBRES FLOQUÉS ILLUMINÉS

Étape 1 : Sortez soigneusement l’article de la boîte. Vous trouverez le compartiment à piles.

en suivant les indications «+» et «-» comme indiqué à la Fig. 1. Fermez ensuite le couvercle du compartiment à piles.
Étape 2 : Ouvrez avec précaution le couvercle du compartiment à piles. Placez six nouvelles piles AA (non incluses) dans les supports

Étape 3 : Appuyez sur le bouton du compartiment à piles pour choisir les fonctions d'éclairage.
Il y a trois choix : 1, 2, 3 pour le bouton, comme illustré à la Fig. 2.

2. Lumières allumées.

1. Fonction de minuterie. Les lumières seront automatiquement allumées pendant 6 heures puis éteintes pendant 18 heures. Ce cycle
aura lieu tous les jours sauf si le réglage est mis en position «allumé» ou «éteint».

3. .Lumières éteintes

AVERTISSEMENT : Ceci n’est pas un jouet et n’est pas destiné à être utilisé par des enfants.

(A) Ne mélangez pas des piles neuves et usagées.

(B) Ne mélangez pas des piles alcalines, standard (carbone-zinc) ou rechargeables (nickel-cadmium).

(C) Ne jetez pas la pile au feu, cela pourrait la faire couler et exploser.

(D) Ne pas avaler les piles.

(E) Utilisez des piles de type AA.

(F) Achetez toujours la taille et le type de pile appropriés pour l’utilisation prévue.

(G) Remplacez toutes les piles d’un ensemble en même temps.

(H) Nettoyez les contacts des piles ainsi que ceux de l’appareil avant l’installation des piles.

(I)  Assurez-vous que les piles sont correctement installées en respectant la polarité (+ et -).

(J) Retirez rapidement les piles usagées.

(K) Retirez les piles du compartiment à piles si l'arbre ne sera pas utilisée pendant une période prolongée.

(L) Les piles doivent être recyclées ou éliminées adéquatement. Mettez-les au rebut conformément aux exigences de votre municipalité.

Assembler l'arbre de 5 pi (152,4 cm) Insérez soigneusement la section inférieure (A-2) dans la base de l'arbre (D) (voir fig. 1).: 1.
2. Ensuite, insérez la section supérieure (A-1) dans la section inférieure (A-2) (voir fig. 2).

Assembler l'arbre de 4 pi (121,9 cm) Insérez soigneusement la tige de l'arbre (B-2) dans la base de l'arbre (E) (voir fig. 3).: 1.
2. Ensuite, insérez la section de l'arbre (B-1) dans la tige de l'arbre (B-2) (voir fig. 4).

Assembler l'arbre de 3 pi (91,4 cm) Insérez soigneusement la tige de l'arbre (C-2) dans la base de l'arbre (E) (voir fig. 5).: 1.
2. Ensuite, insérez la section de l'arbre (C-1) dans la tige de l'arbre (C-2) (voir fig. 6).

INSTALLATION ET UTILISATION

MODE D'EMPLOI DU COMPARTIMENT À PILES

Fig. 1 Fig. 2
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N° D’ARTICLE 051-4805-0

Importé par Trileaf Distribution Trifeuil Toronto, Canada M4S 2B8.

Fabriqué en Chine

GARANTIE

D
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E EFig. 1

Fig. 2

Fig. 3 Fig. 5

Fig. 4 Fig. 6
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GARANTIE LIMITÉE DE 1 AN

Distribution Trifeuil consent à remplacer l’article défectueux lorsqu’il est retourné à l’endroit de l’achat, accompagné
de la preuve d’achat, au cours de la période de garantie spécifiée. Cet article n’est pas garanti contre l’usure ni le bris

Cet article CANVAS est couvert par une garantie d’un (1) an contre les défauts de matériaux et de fabrication.MD

en raison d’un usage abusif ou inapproprié.


